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Criterium Vragenhalfuur 

Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het 

antwoord kan terstond worden gegeven. 
 

Naam en fractie: Jacqueline Sweerts  en Sawan Bruins (D66) 

Datum raadsvergadering: 21 november 2018 

Onderwerp: Speciaal fonds voor zonnepanelen op scholen 

 
Deze vragen worden ingediend als schriftelijke art. 33 vragen. 
 
Inleiding 
 
Op maandag 12 november 2018 was er berichtgeving dat er een speciaal fonds voor zonnepanelen op scholen wordt 
opgezet 
https://nos.nl/artikel/2258920-speciaal-fonds-voor-zonnepanelen-op-scholen.html  
 
Naar aanleiding van deze berichtgeving hebben we volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Is de portefeuillehouder op de hoogte van dit fonds? 
 
Antwoord 
Ja. 

 
Vraag 2 
Is er een mogelijkheid om gebruik te maken van dit fonds in het IHP? 
 
Antwoord 
Ja.  
Wanneer een voorziening (schoolgebouw) wordt gerealiseerd, worden standaard duurzame meetregelen besproken 
en de wijze waarop deze kunnen worden bekostigd. In het Integraal Huisvestingsplan onderwijs is als eis voor 
nieuwbouw bijna energieneutrale gebouwen (BENG) opgenomen. Om te kunnen voldoen aan de BENG- indicatoren 
dient te worden voorzien in een zonnestroominstallatie. De ingrediënten van dit fonds, zoals een lening bij 
bijvoorbeeld de BNG (Bank Nederlandse Gemeenten) of de SDE+ subsidie (Stichting Duurzame Energie) zijn al 
geruime tijd los van elkaar beschikbaar en van de SDE+ subsidie maken schoolbesturen momenteel ook gebruik.  
Het fonds is nog niet zover, ze hopen naar verwachting in het voorjaar 2019 te kunnen starten met het verstrekken van 
leningen aan schoolbesturen. 
 
 
Vraag 3 
Ziet de portefeuillehouder ook kansen voor de nieuwbouw in Muiden/Muiderberg? 
 
Antwoord 
Ja. 

Ook het Kindcentrum Muiden moet voldoen aan de BENG-eisen. In de vraagspecificatie aan de aannemers zijn ook 
PV-panelen meegenomen. Echter gezien de markt kan het voor komen dat het beschikbaar gesteld krediet niet 
toereikend is om alles te realiseren. Derhalve zullen we de mogelijkheden van een dergelijk fonds zeker nader 
uitzoeken. Dit geldt ook voor het Kindcentrum Muiderberg.  
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Vraag 4 
Is het aanspreken van dit fonds alleen mogelijk door de scholen of kan de gemeente hier een ondersteunende rol in 
spelen?  
 
Antwoord 
Alleen de schoolbesturen kunnen een aanspraak doen op het fonds. De gemeente kan meewerken door toestemming 
te geven voor het plaatsen van de PV-panelen (hebben we vaker gedaan).  
 
 
Vraag 5 
Zo ja, wat kan de gemeente doen en kunnen zij de aanvraag ook volledig namens de scholen doen? 
Zo nee, is de gemeente dan van plan om hier actief ruchtbaarheid aan te geven richting de scholen? 
 
Antwoord 
Zie antwoorden  2 t/m 4. De gemeente grijpt alle mogelijke kansen aan, dus ook deze. Vaak worden de schoolbesturen 
via ons nogmaals voorzien van deze informatie. In overleggen met de schoolbesturen worden altijd alternatieve 
bekostigingsstelsels besproken om duurzame maatregelen te realiseren. Overigens zijn niet alle schooldaken geschikt 
voor het plaatsen van PV-panelen.  
 
 

 
 
 
 
 


